Organizer 主辦單位



Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association 香港珠寶製造業廠商會

Enquiry 查詢

Tel 電話 : (852) 2766 3002 Fax 傳真 : (852) 2362 3647

Email 電郵 : visitor@jewelry.org.hk

Website 網頁 : www.jewelryshows.org









Supporting Organizations 支持單位

(in alphabetical order 排名不分先後)





















PRE-REGISTER now for FREE admission! Visitor Pre-registration is now available ONLINE, Please visit www.jewelryshows.org for details

請即預先登記免費入場! 網上預先登記現已開始, 請瀏覽 www.jewelryshows.org 查詢詳情



Hong Kong International ewelry Manufacturers' Show 香港國際珠寶廠商展覽會

Trade & Public Visitors under 16 will not be admitted 供業內及公眾人士參觀,16歲以下人士恕不招待

Please read the Visitors Rules & Regulations at www.jewelryshows.org 請登入www.jewelryshows.org 並細閱參觀者條例及規則

27-30.11.2014 Hall 1, Hong Kong Convention & Exhibition Centre

香港會議展覽中心展館一

Buyer's Registration Form 買家登記表格

人所登記的個人資料,並授權主辦機構及其他單位作宣傳推廣之用。

若關下無意再接收我們其他的推廣印刷品,請於左面方格加 🗸 號。

Please check if you do not wish to receive any promotional printed material from the Organizer in the future.

Please complete and present this registration form together with your Passport/ Hong Kong Identity Card at the On-site Buyer Registration Counter for free admission badge. 請填妥此登記表格、並攜同閣下之護照或香港身份證到展覽會現場買家登記處領取免費入場證。

, 吴女此立記衣恰,业播问阁下人暖炽以省	仑牙切钮到展見管巩物具豕豆配施限取光复入	~ 777 E.₩.o				
art A 甲部 Fields marked with (*) a	are required fields. (*)必須填寫。					
*Name 姓名: ☐ Mr. 先生 / ☐ Ms. 小姐/ ☐ Mrs. 女士 *Surname 姓:			*Given Name 名:			
*HKID Card/Passport No. 香港身份證/護照號碼:		*Pla	*Place of Resident 居住地:			
*Company 公司:		*Title 聊街:				
*Company Address 公司地址:						
City 城市:	State 省:	*Co	ountry 國家:	Postal Code 垂	8編:	
Tel 電話: —	_	Fax. 傳真:				
	a 地區 Number 號碼		Country 國家		Number 號碼	
Mobile 手提電話:Country 國		*Personal Em	ail 電子郵件:			
The above HKID/Passport No. are collected and u	used for security purpose only and will be destroyed v 資料將於展覽會結束後一個月內鳉毀,主辦軍位不會作		ter the show period and will not b	e kept by the organizer.		
art B (please mark "✓" in all relevant	categories) 乙部 (請於相關類別的方材	各內加✓號)				
You are 閣下是:	☐ Trade Buyer 業內買家		☐ Non-trade Buyer 非	業內買家		
Business 業務性質						
Manufacturer 製造商	☐ Importer / Exporter 入口/出口商	□ Retailer 零售商				
Wholesaler 批發商	☐ Department Store / Chain Store 百	貨公司/連鎖店	☐ Others 其他 (please	e specify請列明)		
ll Product 產品						
☑ Fine Jewelry 珠寶首飾	☐ Diamond 鑽石		Semi-Precious Stone	e 半寶石		
☑ Gemstone寶石	☐ Pearl 珍珠		☐ Jade 翡翠			
Watch & Clock 鐘錶	☐ Display & Packaging 陳列及		Antique Jewelry Dea	aler 古董首飾商		
Jewelry Mountings / Parts 首飾金屬	托 Others 其他 (please specify	請列明)				
III Purpose of visit 參觀目的						
☑ Look for new suppliers 搜尋新供應商	頁 ☐ Search for seasonal bargains 趁季	節性減價購物	☐ Meeting with supplied	ers 約見供應商		
☑ Search for market information 搜集剂 ☑ Others 其他 (please specify 請列明)	市場訊息 🗌 Stock up product 補充貨源		☐ Meeting with interna	tional jewelry designe	rs 認識國際珠寶設計師	
Which of the following Jewelry Sho	ow did you visit in HKCEC? 閣下有否參觀	│ 下列於香港會議	展覽中心舉行之展覽會?			
☑ Nov 2013 十一月份珠寶展	☐ Mar 2014 三月份珠寶展		☐ Jun 2014 六月份珠	寶展		
☑ Sep 2014 九月份珠寶展	☐ None of the above 上述都沒	有參觀		•		
aree to comply the rules and regulations of the Organ	Izer and Hong Kong Convention and Exhibition Centre.本	人同意遵守主辦繼繼7	· 香港會議展實中心之條例及規定。			

I agree that the personal data provided for registration will be included in the Organizer's database and will be used by the Organizer or third parties for promotion purpose. 本人同意主辦機構保留本

Signature 簽名:



Date 日期:

香港珠寶製造業廠商會

Hong Kong International ewelry Manufacturers' Show

香港國際珠寶廠商展覽會

Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association
T: (852) 2766 3002 F: (852) 2362 3647 www.jewelryshows.org



our Asia Key

27-30 Nov 2014

Hall 1 • Hong Kong Convention & Exhibition Centre

一月亞洲珠寶採購盛事 YOUR ASIA KEY JEWELRY EVENT IN NOVEMBER



The Hong Kong International Jewelry Manufacturers' Show (HKIJMS) organized by Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association (HKJMA). First held with only tens of exhibitors at the HKJMA office, the show has expanded into a sizeable international exhibition and well established over the last 20 vears. The show serves as a sourcing and an immediate sale platform for buvers to source best valued quality jewelry under one roof.

「香港國際珠寶廠商展覽會暨香港珠寶購物節」由 香港珠寶製造業廠商會創辦至今已邁向第22屆。展 會積極擴充招攬各地俱潛質展商聚首一堂,成為亞 洲一年一度的主要珠寶活動。各類珠寶首飾物料分 區明確集中一地,為買家提供既方便又輕鬆的一站 式採購平台,締造最直接的採購良機





Offering the golden opportunity to make year-end purchase, HKIJMS 2013 was showcasing millions of jewelry from over 960 exhibitors in 18 regions.

超過960家參展商來自18個國家及地區參與上屆展會,帶 來過百萬件優質實惠的珠寶現貨傾銷,把握千載難逢的 採購機會,於聖誕新年前夕作最後衝刺,補充貨源。

The four-day Show has once again reached a new record with a booth number rockets 11% with the new addition of the Korean Pavilion and the Thailand Pavilion. The number of overseas buyers also soared to 30%, a sound proof that the show is not only local but looms large in international standards.

為期四天的上屆展會,展位數量再次突破紀錄增達11%, 連同新設的韓國館及泰國館,吸引各地買家紛紛湧至,是 次海外買家的入場人次更驟升30%,展會質數備受肯定。 邁向國際水平。

Product Zone includes: Fine Jewelry, Gem, Pearl, Diamond, Watch & Clock, Equipments, Packaging & Servicing, and International Designer Arena, all located in the same centre for easy sourcing.

> 展區包括:珠寶首飾、寶石、珍珠、鑽石、鐘錶、珠寶 儀器、包裝及服務,以及國際設計師專區,全部集中於



I visit the HKITMS every year as I can always purchase different kinds of jewels with a reasonable price and this is a delightful experience.

- Akash (A buyer from India)

「我是珠寶商人,特地從深圳到這邊來看看。今次是我首次來 珠寶展祭觀,我覺得整體氣気不錯,祭展單位非常多,珠寶 款式可說是包羅萬有,必定能買到心頭好呢!]

文笔笙(深圳買家)



I know about this show from my friend and my supplier from Turkish. I am interested in gold in cc, gold with diamond and finishing items. I am a wholesaler so I am coming to know what's happening inside the fair.

- Gupta (A buyer from India)

傳承

資料 SHOW INFORMATION ◀

冠軍 网 最佳工藝獎

Best Craftsmanship Award

Venue: Hall 1 Hong Kong Convention and Exhibition Centre

:香港會議展覽中心 • 展館一

JMA國際珠寶設計比賽-

INSPIRING WINNING DESIGNS -

JMA INTERNATIONAL JEWELRY

啟發靈感的獲獎設計

DESIGN COMPETITION

"Lion Dance" is a form of

traditional dance in Chinese

culture. It brings good

fortune to Hong Kong

醒獅乃吉祥之物,將中國文

化傳遍四海, 寓意香港珠寶

The Inheritance

jewellery industry.

業百花齊放。

Show Date 展覽日期	Opening Hours 開放時間	Buyer Registration Hours 買家登記時間
27/11/2014	10:30 - 18:30	09:30 - 18:00
28/11/2014	10:30 - 19:30	10:00 - 19:00
29/11/2014	10:30 - 19:30	10:00 - 19:00
30/11/2014	10:30 - 18:30	10:00 - 18:00

Admission: Trade & Public (Visitors under 16 will not be admitted) Admission fee HK\$80 for Onsite Registration (Free for Online Pre-register & Trade Buyer)

進場守則: 歡迎業內及公眾人士(十六歲以下人士恕不招待) 入場費港幣\$80元正 (網上預先登記人士及業內人士除外)

Pre-register ONLINE for easy and free admission without filling the registration form onsite. 網上預先登記快捷方便,更可免入場費 www.jewelryshows.org

Pre-registration deadline: 21 November 2014 預先登記截止日期: 2014年11月21日

Show information and exhibitor list available online. 有關展覽會詳情及參展商資料,歡迎瀏覽展會網頁。

參展商評語 WORDS FROM THE EXHIBITOR



I join HKTMA's Show because I can meet even more overseas visitors here than joining other European shows such as Vicenzaoro. It is good to have the special arrangement of grouping all the international designers together, so that buyers and visitors can take a look at all design under

International Designer Arena 國際設計師專區

This year actually I think is better than last year because last year was our first time. And this year I think we have a lot of new enquires and new clients coming in, together with some old clients, the sales is getting better. This show is smaller than the other shows, but I feel it's more specific and more focus, so people come here, they know what to get and what to buy, they will come straight to you. And it's not too big so that you can get more specific target groups of people.

Pawanya Trakulmechakchai - Thailand Thailand Pavilion 泰國館 99

